
KAJ BO NA SKUPŠČINSKEM REŠETU POMEMBNEGA V PRIHODNJIH LETIH

V ospredju trgovina, turizem in prenova stare Ljubljane
Pred Iztekom starega leta smo obiskali predsed-

nlka občlnske skupščlne Ljubljana Center in pred-
sednike vseh treh skupščinskih zborov in jih pov-
prašall o najpomembnejših dogajanjih v preteklem
letu In o zadevah, kl /Ih bodo morall prvenstveno
obravnavatl v letu, M Je pred nami.

Po besedah Albina Vengu-
sta, predsednika občinske
skupščine Center, bodo dele-
gati na široko razpravljali o
petletnem programu razvoja
naše občine, ki mora biti kva-
liteten, upoštevajoč možnosti,
ki jih imamo.

»Tako bosta še naprej v
ospredju trgovina in turizem,
ki lahko veliko prispevata k
razvoju naše občine. Ne gre,
da bi na naših tleh postavljali
tovarne in združeno delo je
našlo dobro rešitev, ko zadr-
žuje strokovne sile v centru,
proizvodne obrate pa seli v in-
dustrysko cono Ljubljane ali
drugam, kjer so tudi delavci.
V tem je napravilo že velik
korak naprej, ki kaže prve sa-
dove. Tudi zunanja trgovina
se vse bolj povezuje s proiz-
vodnjo in je pomembna pove-
zovalna sila našega gospodar-
stva. To njeno usmeritev bo
skupščina še naprej podpira-

la. Na tem področju so zlasti
uspešni Jugotekstil, Metalka,
Tehnoimpex.«

»Skupščina se bo nadalje
ukvaijala s prenavljanjem sta-
re Ljubljane. Marsikaj je bilo
že narejenega. Tudi pri po-
nudbi lokalov se je veliko
spremenilo; minilo je obdob-
je, ko si je vsakdo hotel izpo-
slovati kak bifejček. Skupšči-
na bo podpirala nadaljnje po-
sege v staro mesto in treba je
reči, da bo morda padla tudi
kaka stara manj vredna zgrad-
ba s stanovanji šeste in sedme
kategorije. Seveda pa bo na
njeno mesto treba postaviti
arhitektonsko ustrezno stav-
bo,« je poudaril Albin Ven-
gust in nadaljeval, kako bo
treba spremeniti naš odnos
do stanovanj, zlasti kar zade-
va racionalnejše gospodarje-
rye. Več bo kvalitetnejših sta-
novary v Centru, manj jih bo
treba graditi na obrobju in s
tem »požirati« kmetijsko
zemljo.

Skupščina naše občine ne
bo pozabila na šolske proble-
me. Prav tako bo skušala po-
seči v knjižnice, da bi le-te do-
bile ustreznejše prostore in
tudi denar za iyihov razvoj.
No, na vrsti bo spet vprašanje
Kolizeja in tako day'e. Seveda
pa naj pri tem tudi omenimo,
da bodo delegati razpravljali o
spremembah in dopolnitvah
statuta Ljubljane, pri čemer
bodo na rešetu tudi sami dele-
gati oziroma njihovo števiJo,
ki naj bi bilo v prihodnje za
skoraj dve petini mary'še.


